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Inledning  

Skogligt distriktsråd leds av en distriktschef på Skogsstyrelsen i Jönköpings distrikt. Deltar 
gör flera från Skogsstyrelsen, Länsstyrelsen och några kommuner, bl.a. Vetlanda, Sävsjö och 
Jönköping. Deltar gör också ”hela industrin”, södra Skogsägarna, Sveaskog, VIDA, Nydala trä 
med flera industrier. Också Jägarförbundet och Svenska Kyrkan är med.  

Rapport 

Jag har varit vår representant i några år men jag saknar ämneskompetensen. 

Det är en 5 - 6 möten om året, och det är övervägande digitala möten men jag har bara 
kunnat delta i några få under 2024. 

 Mötena behandlar läget i skogen typ Granbarkborre, viltskador och liknande. Industrins 
behov av råvara har varit uppe på samtliga möten jag deltagit i.  

Reflektioner  

Jag har svårt att bedöma vad vi kan få ut av detta. Men för en representant som kan skog är 
det nog en källa till kunskap och kontaktskapande och jag tror det kan vara viktigt att vi syns 
även här, inte minst då Länsstyrelsen och Skogsstyrelsen deltar med flera personer.  

Vi har under året gjort försök att få in någon från skogsnätverket som representant men inte 
lyckats fullt ut. Detta måste vi lösa 2025. 
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